
KS Gradišče
Dogovori o deiu v prvatn tromes«e)u 1987 - Članl predsedstva KK SZDL

Gradlšče so se na zadnji seji pred novim letom dogovorili o delu v prvem
tromesečju 1987. Strinjali so se s predlogom OK SZOL Ljubljana Center, da bi v
začetku leta na širSem aktivu ali zboru krajanov, ki bi se ga udeležili tudi
predstavniki občine, obravnavali najbolj aktualna vpra*an]a v krajevni skupno-
sti. Sklenili so, da bi na prvem takem sestanku razpravljali o stanovanjski
problematiki. Povabili bi vse zainteresirane, prav tako pa tudi predstavnike
samoupravne stanovanjske skupnosti in stanovanjskega podjetja. Občinski
konferenci SZDL, so predlagali naj bi isto temo obravnavali v vseh KS v občini
Center, ker bomo le tako prišli do izmenjave mnenj in skupnih stališč in
ukrepov. Sprejet je bil predlog, da bo v marcu, ko se izteče prvo leto mandata
novih delegatov KK SZDL organizirala pogovor o delu delegacija na temo
»Učinkovltost uveljavljanja stališč KS in problemi v zvezi s pridobivanjem
staliM iz baze«. V zvezi z delom z mladino so predlagali, da se povežomo z OK
ZSMS L|ubljana Center in ugotovimo, kje imamo skupne točke.

* * *
Ogtod razstave Ekapresionizem in nova alvamoat na Slovenakam - Komi-

aija za kulturo pri svetu KS GradiSče, ki ji v novem mandatnem obdobju
predseduje Draga Tarman, je v decembru 1986 povabila krajane v Moderno
galerljo na ogled razstave Ekspreslonlzem In nova stvamoat na Slovenskem
1920—1930. Krajani so se vabilu odzvali v velikem Stevilu. Z izrednim zanima-
njem so sledili uvodni besedi in izčrpni razlagi dr. Ivana Sedeja, ki jih je vodil
po razstavi. + * *

Tovaritko »roianl« - Krajevna organizacija ZB NOV -Majda Vrhovnik« in
Krajevna skupnost Gradišče sta kot vsako leto tudi ob koncu leta 1986
pripravili tovariško srečanje v prostorih »Iskre- na Trgu revolucije. Udeležill so
se ga člani ZB NOV, aktivisti družbeno-političnih organizacij in člani samou-
pravnih organov ter delegati KS. Prišli so tudi predstavmki Iskre in šol. V imenu
KO ZB NOV je povabljene pozdravil predsednik dr. Saša Cvahte, v imenu
krajevne skupnosti pa predsednik sveta tov. dr. Albin Wedam. V bogatem
kulturnem programu je nastopil Partizanski pevski zbor in pod vodstvom
dirigenta Cirila Cvetka zapel vrsto partizanskih in narodnih pesmi. Dirigent in
pevci so poželi velik aplavz. Večer sta popestrili tudi dramski igralki Mila
Kačičeva in Vida Levstikova. Vida Levstikova je recitirala Kajuhove pesmi, Mila
Kačičeva pa lastno pesnitev in Saljive pesmi Nika Grafenauorja -O stari Ljub-
Ijani«. Tudi njima so dali udeleženci srečanja vse priznanje Večer je potskal v
prijetnem vzdušju z mnogimi željami in voSčili za novo leto 1987.

• • *

Dek>van|e druitva upokojencev - Društvo upokojencev Gradišče je tudi
letos prjredilo v okviru praznovanja tedna upokojencev tovariško srečanje za
člane našega društva. Družabni večer je bil v četrtek, 13. novembra, udeležilo
se ga je 80 članic in članov. Srečanje je potekalo v prijetnem kramljanju in v
veselem razpoloženju, ki ga je poživljalo še lepo petje naših pevcev. Zdravnik
dr. Dražigost Pokorn se je Ijubeznivo odzval našemu vabilu in nam je 26.
novembra predaval o prehrani starejših Ijudi. Za predavanje je bilo veliko
zanimanje. Upokojenci so napolnili dvorano. Po predavanju je predavatelj še
odgovarjal na številna vprašanja. Udeleženci so izlazili željo, naj bi bilo
podobnih predavanj še več na leto. Zveza društev upokojencev občine Ljub-
Ijana Center nas je obvestila, da bo v letu 1987 enoletna članarina v Sloveniji
300 din, prispevek za VS pa 1.000 din. A. Ž.


